
Ādažu vidusskolas 

Skolas padomes sēdes protokols 

Nr.2 

 

Ādažos, 2019. gada 3. martā 

Plkst.19.00 

Sēdi vada: J.Grasis 

Sēdi protokolē: J.Grasis 

Piedalās: vairākums Skolas padomes locekļu 

Darba kārtība: 

1.Par ieguldījumiem Ādažu novada izglītības iestādēs (Ādažu novada domes pārstāvis) 

2.Par valsts dotācijas pietiekamību pusdienām (J.Grasis) 

3.Informācija par skolas aktualitātēm (D.Dumpe) 

4.Dažādi 

1. 

J.Grasis informē, ka uz sēdi bija apsolījis ierasties Artis Brūvers – Ādažu pašvaldības 

Saimniecības un infrastruktūras daļas vadītājs. Diemžēl viņš ir saslimis, tāpēc jautājuma 

izskatīšana tiek pārcelta uz nākamo skolas padomes sēdi. 

 

2. 

J.Grasis informē, ka ir sazinājies ar skolas ēdinātāja “Baltic restaurant” pārstāvjiem saistībā ar 

jautājumu, vai valsts dotācija ir pietiekama pusdienu nodrošināšanai skolā. Skolas ēdinātāja 

pārstāvji ir apliecinājuši, ka tik lielā skolā, kā Ādažu vidusskola, nav problēmas nodrošināt 

pusdienas bērniem esošās valsts dotācijas ietvaros. 

 

3. 

Skolas direktore informē par skolas aktualitātēm (prezentācija pielikumā).  

 

4. 

Dace Bāliņa informē par uzvedība.lv pasākumu 4. martā no plkst. 15:00 (228.kabinetā)  

“Draudzības laboratorija”, kuru vadīs Līga Bērziņa. Tajā tiks stāstīts par Draudzīgo un 

izglītojošo spēļu pielietošanu skolā/mājās (Drošības spēle; Pasaki sev-citiem; Mācīties-

draudzēties-spēlēties; Dusmu kontroles spēle; Sarunu aplis; Ideju plakāti pozitīvai uzvedībai). 



Nodarbības palīdz nodrošināt Ādažu vidusskolas atbalsta biedrība  (ĀVAB). Vairāk var uzzināt 

_ http://www.uzvediba.lv/darbnicas/ 

Tiek izskatīti vēl citi vecāku priekšlikumi. 

Nākošā Skolas padomes sēde notiks 2019. gada 29.aprīlī 

 

Sēde beidzas plkst. 21:00 

 

Sēdes vadītājs:      J.Grasis 

 

Protokolists:      J.Grasis 


